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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

OR.0002.28.2021.II  

        

Protokół Nr XXVIII/2021 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 25 maja 2021 roku 

 

XXVIII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się od godz.1300. 

 

Ad. I     

Otwarcie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XXVIII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pani Beata Sadowska. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

     

Przypomniał, że porządek obrad radni otrzymali wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje do porządku obrad. Takich propozycji nie było.  

Przystąpił do realizacji porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XXVII sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Słupskiego z Organizacjami    

Pozarządowymi za 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2024, 

2) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 rok, 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

4) w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
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7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Ad. III  

Przyjęcie protokołu  XXVII sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał, że protokół XXVII sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Zapytał,  czy są uwagi? Uwag 

nie było. Stwierdził, że protokół  XXVII sesji Rady, został przyjęty.    

 

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

       

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do Wysokiej Rady i Wiceprzewodniczącej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Zapytał o słabe tempo inwestycji w Ustce na ul. Grunwaldzkiej. 

Dodał, że dobrze by było aby inwestycja ta została zakończona do końca czerwca czyli rozpoczęcia 

okresu turystycznego.  

 

Pan Paweł Lisowski starosta- stwierdził, że również jest za tym aby wszelkie inwestycje w Ustce 

zostały zakończone przed rozpoczęciem sezonu turystycznego. Z informacji dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych, wie że zgłaszał obawy firmie wykonującej inwestycję. Z kolei ona zadeklarowała, że 

podwoi siły aby zdążyć przed rozpoczęciem sezonu. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych- powiedział, że problemem jest 

kwestia związana z wodociągami, na które trzeba było poczekać, dlatego też inwestycja została tak 

naprawdę rozpoczęta dopiero około 1,5 miesiąca temu. Nie chciano bowiem doprowadzić do sytuacji 

gdzie trzeba by było w ciągu najbliższego czasu rozbierać jezdnię z powodu awarii wodociągów. 

Dodał, że co tydzień organizowane są rady budowy, które kontrolują prace przy tej inwestycji. 

Zapewnił jednak, że nie uda się zakończyć inwestycji przed rozpoczęciem sezonu turystycznego ale 

na pewno zostanie to wykonywane w taki sposób alby jak najbardziej zniwelować utrudnienia z tym 

związane. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- - zapytał czy aktualną informacją jest zapewnienie wykonawcy, że 

zostaną podwojone siły przy tej inwestycji. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych- potwierdził, że taka informacja jest. 

Z tym, że możliwa będzie do zweryfikowania w czwartek na radzie budowy. Nadmienił, że jadąc od 
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Ustki jest wykonana jedna strona, krawężnik z kanalizacją deszczową. W chwili obecnej wchodzą na  

drugą stronę. Problemem po rozbiórce okazała się konstrukcja, która wcześniej chciano pozostawić. 

To niestety również przyczyni się do wydłużenia okresu realizacji inwestycji. Zapewnił, że do 20 

czerwca na pewno sytuacja będzie wyglądać lepiej. Są plany aby wykonać warstwę bitumiczną aby 

zapewnić przejezdność w okresie sezonu turystycznego. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnemu Konradowi 

Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki- również zwrócił uwagę na ul. Grunwaldzką blokującą ruch turystyczny                         

w kierunku Gminy Ustka. Dodał, że może początek lipca pozwoli wymieniać się turystami między 

Miastem Ustka i Gminą Ustka. 

Zapytał również na jakim etapie jest projekt w miejscowości Wodnica 203 oraz Smołdzino- Gardna. 

Ze sprawozdania wynika, że teoretycznie oferty powinny zostać otwarte do 24 czerwca. Poprosił                      

o wskazanie konkretnej daty wyłonienia wykonawcy tych inwestycji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Mariuszowi Ożarkowi 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych- odpowiedział, że są otwarte 

postępowanie na dwóch drogach: na Gminę Smołdzino i Gminę Kępice. Jest wiele pytań od 

wykonawców, którzy są zainteresowani tymi inwestycjami, dlatego też te terminy są wydłużane.  

Zapewnił, że w ciągu około dwóch tygodni zostanie wyłoniony wykonawca. 

 Jeśli chodzi o inwestycję w Wodnicy są utrudnienia ze względu na okrojony skład w  Zarządzie Dróg 

Powiatowych w Słupsku, dłuższym zwolnieniu głównego inżyniera. Planowane jest wypuszczenie 

jeszcze jednej inwestycji drogowej: Siemianice -  Jezierzyce. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnemu Marcinowi 

Kowalczykowi. 

 

Pan Marcin Kowalczyk członek zarządu- zapytał o trzeci wniosek z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Kiedy można spodziewać się przetargu na 3 odcinki drogowe. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Mariuszowi Ożarkowi 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – odpowiedział, że dnia dzisiejszego 

odbyły się rozmowy w Urzędzie Wojewódzkim. Okazało się, że są problemy natury technicznej. 

Wojewoda przesłał pismo, dotyczące tego iż są wymagane kanały techniczne. Są bowiem duże 

problemy ze zlokalizowaniem tych kanałów na drogach powiatowych ze względu na dużą ilość 

uzbrojenia technicznego. Nadmienił, że  loszty szacowania kanałów nie były również szacowane na 

etapie składania wniosków. Odbędą się starania związane z odstępstwami od Ministra Cyfryzacji na 

budowę, dopiero później będzie można ubiegać się o pozwolenie na budowę. Wypuszczenie 

przetargów najprawdopodobniej wystąpiłoby w trzecim kwartale. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił  radnemu Markowi 

Kołtunowi. 

 

Radny Marek Kołtun- ze względu na przerwane połączenie poprosił o ponowne udzielenie 

odpowiedzi dotyczącej realizacji inwestycji na drodze Siemianice- Jezierzyce. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Mariuszowi Ożarkowi 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych- odpowiedział, że w czerwcu nastąpi 

ogłoszenie przetargu dotyczącego drogi Siemianice- Jezierzyce. Około sierpnia lub września zostaną 

rozpoczęte roboty drogowe. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- spytał, czy radni mają pytania. Głosów 

w dyskusji nie było.  

 

Informacje w pkt 5 omawiana była na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej. Też wszyscy radni 

te dokumenty otrzymali w wersji pisemnej wcześniej do zapoznania.  

 

Ad. V 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Słupskiego z Organizacjami    

Pozarządowymi za 2020 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

              

Ad. VI.  

 Podjęcie uchwał: 

 

Projekt  uchwały w ppkt. 1  był omawiany na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej                                         

i zaopiniowany pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  

              oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2024 

             

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu) 
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Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosi  nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za-  20   przeciw - 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVIII/277/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 maja 2021 r.                            

w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2024, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

Projekty uchwał od ppkt 2 do ppkt 4 były omawiane na wszystkich posiedzeniach komisji 

merytorycznych i zaopiniowane pozytywnie. 

ppkt 2) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 rok, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- wpłynęła autopoprawka. Głosu udzielił  

Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik – wyjaśniła, że autopoprawka jest związana ze zwiększeniem 

budżetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków o kwotę 138 000 zł. Wpływy będą pochodzić 

z opłat komunikacyjnych. Środki z powyższej zmiany przeznacza się na:  

- koszty postępowań sądowych  w kwocie 40 000 zł oraz koszty za wydanie opinii  przez biegłego 

skarbowego- rzeczoznawcy samochodowego w kwocie 2 000 zł, dotyczące spraw związanych                              

z pojazdami usuniętymi z drogi i przechowywanymi na parkingu Starosty, których właścicielem stał 

się Powiat Słupski,  

- koszty związane z zawarciem umów ubezpieczenia OC na pojazdy, które po orzeczeniach sądowych 

staną się własnością Powiatu w kwocie 6 000 zł, 

- opłaty nałożone przez Ubezpieczeniowy Fundusz Gwarancyjny za brak umowy ubezpieczenia OC 

na pojazdy usunięte z drogi i przechowywane na parkingu Starosty w kwocie 90 000 zł. 

Koleją zmianą jest wprowadzenie do uchwały nadwyżki środków pieniężnych zamiast wolnych 

środków 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - czy radni chcieliby zabrać głos. 

Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

              

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXVIII/278/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 maja 2021 r.                              

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 rok,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 
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ppkt 3)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - również wpłynęła autopoprawka, 

głosu udzielił Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej.  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że autopoprawka do projektu uchwały                         

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej jest ściśle związana z autopoprawką do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 r. i dotyczy zwiększenia dochodu  budżetu                                    

o  138 000 zł oraz zamiany wolnych środków na nadwyżkę budżetową.  

 

Pani Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

  

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, poprosił nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw - 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVIII/279/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 maja 2021 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. 

Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił  nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za 20 przeciw - 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXVIII/280/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 25 maja 2021 r.                            

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

Ad. V.  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił Pni Marii Janusz. 

 

Radna Maria Janusz- zapytała o krótki odcinek  mostu, który prowadzi do miejscowości Zgojewo, 

między Żelkowem a Zgojewem. Nawierzchnia tego mostu wykonana jest z desek, które stanowią 
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duże zagrożenie nie tyle dla samochodów co dla motocykli. Droga ta również prowadzi z górki, która 

nie jest należycie oznakowane. Dodała, że sama była ostatnio świadkiem wypadku motocyklisty.                     

W związku z tym zapytała, czy jest możliwość aby tą nawierzchnie w jakiś sposób stępić lub położyć 

inną nawierzchnię, która byłaby bezpieczniejsza. Zapytała również czy kiedykolwiek wcześniej była 

zgłaszana ta sprawa. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Mariuszowi Ożarkowi 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych- odpowiedział, że jest to jeden                        

z ostatnich mostów z podkładem drewnianym. Niestety nie jest możliwe pokrycie mostu inną 

warstwą ponieważ  spowoduje to jego obciążenie. Dodał, że przeanalizuje sytuację i przekaże 

informację dotyczącą tego co można by ewentualnie zrobić, aby zwiększyć choć trochę 

bezpieczeństwo na tym moście. Nadmienił również, że nie przypomina sobie aby do tej pory 

wpłynęło jakieś pismo dotyczące śliskiej nawierzchni mostu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnemu Konradowi 

Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki- zwrócił uwagę na zmniejszającą się ilość kół gospodyń wiejskich a także 

wieńców dożynkowych. Poprosił aby w tym roku przed Powiatowym Świętem Plonów, które 

prawdopodobnie odbędą się zgodnie z ustaleniami w miejscowości Objazda 11 września  konkretnie 

doprecyzować regulamin, który pozwoliłby zgłaszać większe ilości wieńców podczas święta. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- powiedział, że pan starosta i Zarząd 

wezmą to pod uwagę. 

Z okazji Dnia Samorządu podziękował za dotychczasową owocną współpracę na linii 

samorządu, życzył dużo zdrowia. Poinformował również, że jeżeli nie będzie już tak restrykcyjnych 

obostrzeń kolejna sesja odbyła by się w trybie stacjonarnym. 

 

Ad. VI  

Zakończenie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XXVIII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym  i wszystkim 

obecnym za udział w obradach. 

 

zakończenie godz. 1335 

 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 17.05.2021 r. stanowią zał. nr 13 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 18.05.2021 

roku stanowią zał. nr 14 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  19.05.2021 r. stanowi 
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zał. nr 15 do protokołu) 

      

 

Przewodniczący Rady 

Jan Olech 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 


